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PROTOKÓŁ NR XLVIII/14 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 30 maja 2014 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    29 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Prezentacja założeń modelu nieodpłatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego              

wraz z rekomendacjami odnośnie jego wdrażania na szczeblu powiatu. 

6. Informacja o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu.  

7. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

8. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVI/408/10 z dnia 30 kwietnia 2010 r. 

w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2010-2014. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/463/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 28 lutego 2014 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w mieszkaniu chronionym funkcjonującym w strukturze Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie  w Zgierzu; 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

12. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

16. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył XLVIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
10

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, gości, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

21 maja 2014 r., wprowadza do porządku obrad XLVIII sesji projekty uchwał  

w sprawach:  

1) nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Zgierzu; 

2) pozbawienia drogi powiatowej Nr 5153 E – ul. Skwarna w Zgierzu, kategorii drogi 

powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

3) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5106 E Szczawin – Kębliny, gm. Zgierz, 

kategorii drogi powiatowej; 

4) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5106 E Szczawin  – Kębliny, gm. Zgierz, 

kategorii drogi powiatowej i wyłączenia  z użytkowania; 

5) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5144 E Rosanów  – Leonów, gm. Zgierz, 

kategorii drogi powiatowej; 

6) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5144 E Rosanów  – Leonów, gm. Zgierz, 

kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

7) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5104 E Swędów – Cyprianów, gm. Zgierz, 

kategorii drogi powiatowej i wyłączenia  z użytkowania; 

8) pozbawienia drogi powiatowej Nr 5134 E Zgierz – Krzemień, gm. Zgierz, kategorii drogi 

powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

9) zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie Dąbrówka Wielka, gm. Zgierz do kategorii dróg 

powiatowych; 

10) zaliczenia działki nr ewid. 23/2 w obrębie Wypychów, gm. Zgierz do kategorii dróg 

powiatowych; 

11) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5113 E – ul. Mickiewicza                                     

– ul. Grunwaldzka – ul. Kolejowa w Strykowie, kategorii drogi powiatowej; 

12) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. 

Stryków, kategorii drogi powiatowej; 

13) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5163 E – ul. Ziewanicka w Głownie, kategorii 

drogi powiatowej i wyłączenia   z użytkowania; 

14) zmiany uchwały nr XXXVI/367/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 26 kwietnia 2013 r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Zgierskiego, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zgierski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków; 

15) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r.              

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014; 

16) zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r.               

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2014-2022. 
 

Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad XLVIII sesji 

projektów uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Zgierskiego i dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Zgierzu; 

2) rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu Zgierskiego. 

 

Radny Bogdan Jarota, w imieniu Klubu Radnych Polskie Stronnictwo Ludowe, zgłosił 

wniosek, aby pkt 6 porządku obrad otrzymał brzmienie:  

„6. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o.                  

w Zgierzu”. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Zgierskiego i dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu.  

Za przyjęciem głosowało  29 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu Zgierskiego.  

Za przyjęciem głosowało  29 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, aby pkt 6 porządku obrad otrzymał brzmienie:  

„6. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o.                  

w Zgierzu”.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła zmianę brzmienia pkt 6 porządku obrad. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Prezentacja założeń modelu nieodpłatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego wraz 

z rekomendacjami odnośnie jego wdrażania na szczeblu powiatu. 

6. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. 

w Zgierzu.  

7. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

8. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVI/408/10 z dnia 30 kwietnia 2010 r. 

w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2010-2014. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały nr XLIV/463/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 lutego 2014 r. 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                        

w mieszkaniu chronionym funkcjonującym w strukturze Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie  w Zgierzu; 

b) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Zgierskiego i dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Zgierzu; 

c) rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu Zgierskiego; 

d) nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Zgierzu; 

e) pozbawienia drogi powiatowej Nr 5153 E – ul. Skwarna w Zgierzu, kategorii 

drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 
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f) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5106 E Szczawin – Kębliny,                     

gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej; 

g) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5106 E Szczawin – Kębliny,                       

gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

h) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5144 E Rosanów – Leonów,                       

gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej; 

i) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5144 E Rosanów  – Leonów,                    

gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

j) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5104 E Swędów – Cyprianów,                  

gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

k) pozbawienia drogi powiatowej Nr 5134 E Zgierz – Krzemień, gm. Zgierz, 

kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania; 

l) zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie Dąbrówka Wielka, gm. Zgierz                       

do kategorii dróg powiatowych; 

m) zaliczenia działki nr ewid. 23/2 w obrębie Wypychów, gm. Zgierz do kategorii 

dróg powiatowych; 

n) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5113 E – ul. Mickiewicza                                

– ul. Grunwaldzka – ul. Kolejowa w Strykowie, kategorii drogi powiatowej; 

o) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna                                        

w m. Bratoszewice, gm. Stryków, kategorii drogi powiatowej; 

p) pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5163 E – ul. Ziewanicka w Głownie, 

kategorii drogi powiatowej i wyłączenia   z użytkowania; 

q) zmiany uchwały nr XXXVI/367/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 26 kwietnia 

2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zgierski oraz 

warunków     i zasad korzystania z tych przystanków; 

r)  zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014; 

s) zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

12. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

16. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XLVII sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  29 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
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Ad. 4 

Radny Radosław Zaborowski przypomniał, że Starosta był inicjatorem zlikwidowania 

oddziałów zamiejscowych Wydziału Komunikacji w Głownie i w Ozorkowie.  Czy Starosta 

wie, jaka jest w tej chwili kolejka w systemie numerkowym, na kiedy można wyciągnąć 

numerek, żeby zmienić dowód rejestracyjny – za 10 dni. Zdaniem radnego nie tak w XXI 

wieku powinien funkcjonować Urząd. Zapytał, czy Starosta zamierza coś z tym zrobić,                

czy uważa, że to jest satysfakcjonujące.  

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że Minister Pracy i Polityki Społecznej zwrócił się                  

z prośbą o umożliwienie zaprezentowania modelu bezpłatnego poradnictwa prawnego                      

i obywatelskiego. Przewodniczący wyraził zgodę, stąd ten punkt w porządku obrad.  

 

Ekspert wyłoniony przez Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej Aleksandra Kuszewska-

Kłąb (w formie prezentacji) przedstawiła założenia modelu bezpłatnego poradnictwa 

prawnego i obywatelskiego wraz z rekomendacjami odnośnie jego wdrażania na szczeblu 

powiatu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Cłapa był zainteresowany, czy były podjęte prace,                

aby skalkulować koszt takich działań szczególnie na szczeblu powiatu, jak również na 

szczeblu centralnym.  

 

Ekspert przekazała, że wszyscy partnerzy w każdym z trzech wariantów próbowali zrobić 

wyliczenia. To już niestety zależy od tego,  jak ten model miałby wyglądać ostatecznie. 

Przede wszystkim, czy wszystkie podmioty miałyby świadczyć usługi. Chyba najbardziej 

rzetelny jest ten projekt, który by wskazywał, że byłoby to około  500 mld zł w skali całego 

państwa. Wyliczeń dla powiatów nie ma, z tego względu że powiaty są różnej wielkości, 

różne będą potrzeby i z tego co wie, to będzie kontraktowane, tak jak przy każdych innych 

zadaniach zleconych.  

 

Wiceprzewodniczący podkreślił, że Powiat Zgierski ma bardzo dobrze działające Biuro 

Rzecznika Konsumenta i jest ono bardzo potrzebne. Natomiast trudno sobie wyobrazić,              

aby w każdej dziedzinie prawa  powiat bezpłatnie udzielał porad.    

 

Ekspert wyjaśniła, że to byłaby pomoc na etapie przedsądowym. Jeżeli sprawa 

kwalifikowałaby się, żeby trafić do sądu to powinna się kończyć przy poradzie prawnej.          

Cały system obejmuje podmioty, które np. świadczyłyby informacje prawne,                             

czyli wskazywałyby przepis czy instytucję, do której dana osoba powinna się zwrócić. 

Natomiast przy poradzie powinien być pozew i jeżeli jest to osoba niezamożna (a z takimi 

będziemy mieli głównie doczynienia) powinna też opiewać o wniosek o przyznanie adwokata 

bądź radcy prawnego z urzędu.    

 

Wiceprzewodniczący dopytywał, czy nie była rozpatrywana taka wersja, aby tę informację 

prawną na takim podstawowym poziomie poszczególny „Kowalski” zasięgał na poziomie 

szkoły średniej, żeby był wprowadzony w zakres edukacji taki przedmiot.  

 

Ekspert zgodziła się, że oczywiście edukacja jest bardzo ważna. W tej chwili przedmiot WOS 

w szkołach jest bardzo rozbudowany o elementy prawne łącznie z tym, że na etapie 

rozszerzonym trzeba umieć napisać pozew, wiedzieć jakie są gałęzie prawa, jaka sprawa do 

jakiej gałęzi prawa wkracza.  Ale są osoby, które dawno już szkołę skończyły i które też mają 

problemy i to powoduje, aby i też tym osobom pomagać.  
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Opinie Komisji do projektów uchwał na XLVIII sesję stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 6 

Informacja o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Prezes Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu Ludwik Jastrzębiec-

Pełczyński przedstawił informację.  

 

Radna Lidia Elert przypomniała, że  o tym szumnym odzyskiwaniu środków przez Spółkę 

mówił Wicestarosta. Następnie radna była zainteresowana kwotami ryczałtu za wykonanie 

zadań związanych z administrowaniem drogami i wynagrodzenia ryczałtowego za 

administrowanie jednostką samorządu terytorialnego – jak to wygląda na miesiąc?   

Jednocześnie radna podkreśliła, że zarówno 30 listopada jak i 4 grudnia ubiegłego roku mieli 

dużo wątpliwości i ewentualnych negatywnych skutków powstania tejże Spółki. Wątpliwości 

były takie, jak: niepewny zysk, powstanie kosztów związanych z funkcjonowaniem Spółki, 

oddalenie się roli radnego od zadania, niepewność do sprawnego funkcjonowania Spółki. 

Pomimo tego większością głosów 18 do 11 Rada Powiatu Zgierskiego podjęła uchwałę                  

w sprawie utworzenia Spółki. Te wątpliwości nie tylko radnej, ale także pozostałych radnych 

z opozycji potwierdził Prezes Spółki, bowiem: strata wynosi ponad 600 tysięcy złotych, 

samochody wróciły do Starostwa, ponieważ generowały koszty Spółki, VATu odzyskano 

niewiele więcej niż 12 tysięcy złotych. Radna rozumie, że Starosta i Zarząd przychylił się do 

głosów osób przeciwnych wprowadzeniu do wszystkich jednostek organizacyjnych powiatu 

firmy sprzątającej. Radni mieli wówczas na względzie dobro osób pracujących w tych 

placówkach na stanowiskach niepedagogicznych. Osoby te bardzo mało zarabiają i jeżeli by 

straciły pracę to nie byłoby to dla nas dobre i dla tych mieszkańców.  W przekonaniu radnej 

Spółka zajmuje się sprzątaniem dróg i pilnowaniem sprzątaczek.  

  

Radny Bogdan Jarota powiedział, że należałoby zadać pytanie o cel funkcjonowania tej 

Spółki. Czy ta Spółka naprawdę ma sens funkcjonowania. Przez 7 miesięcy działania tejże 

Spółki powstała znaczna strata przekraczająca 600 tysięcy złotych. Oczywiście można tutaj 

mieć od razu wytłumaczenie, że różnica między wyceną, a sprzedażą OK, ale na działalności 

operacyjnej to jest ok. 400 tysięcy złotych. I to jest już faktem, którego nikt nie podważy, fakt 

jest faktem. Natomiast radny nie może się zgodzić ze stwierdzeniem Prezesa, że Spółce nic 

nie zagraża, gdyż porównując stratę do wartości kapitału to jest to 52%, a więc przekracza 

50% straty co do kapitału. W związku z czym, jeśli weźmiemy kodeks spółek to zobowiązuje 

do pewnych działań. Tutaj działaniem pewnie było zmiana funkcji prezesa. Tylko, czy osoba 

nowego prezesa będzie w stanie naprawić działanie Spółki na tyle, żeby ona nie przynosiła 

strat. Poza tym troszeczkę zagadkowa jest zmiana formy finansowania z 2% na formę 

ryczałtową.  Czy należy to odczytać w ten sposób, że ile Spółce braknie tyle Zarząd Spółce da 

i będzie wszystko dobrze? Ale czy o to naprawdę chodzi, czy chodzi o to, żeby te skromne 

pieniądze budżetowe w ten sposób były wydatkowane. Jeśli chodzi o koszty pracy to nie 

można się zgodzić w żaden sposób ze sformułowaniem Prezesa, że gdyby pracownicy byli           

w Starostwie to te koszty pracy byłyby jeszcze większe, gdyż w Spółce tylko dwa etaty 

(Prezesa i inspektora) są ze Starostwa, pozostałe osoby są spoza. Radny chciałby się 

dowiedzieć, jak Zarząd podchodzi do tego zagadnienia, jakie ma plany oczywiście zważając 

na jedną zasadniczą sprawę, że Spóła niestety nie może zarabiać. Skoro nie może zarabiać, 

nie może świadczyć usług poza powiatem, to na czym ma zarabiać, może tylko dostawać 

pieniądze z budżetu powiatu i nimi obracać. Tak to się dzieje i tak to się będzie dziać na 

przyszłość. Iluzją stało się odzyskanie VATu. Podawane były różne kwoty, a 12 tysięcy 

złotych to są żadne pieniądze. One nie pokrywają w żaden sposób nawet kosztów Rady 

Nadzorczej. Radny prosi, aby Zarząd odniósł się do zaszłej sytuacji.  



7 

 

Radny Radosław Zaborowski poprosił o odpowiedź, jakie działania realizuje Spółka, których 

nie mogłoby realizować Starostwo, czy są takie zadania?  

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński odpowiadając na pytanie radnego Radosława 

Zaborowskiego przekazał, że zgodnie z ustawą o gospodarce komunalnej, nie jest tak jak                    

w gminach, spółka powiatowa może wykonywać tylko te zadania, które są zadaniami 

powiatowymi, nie może prowadzić działalności poza sferą publiczną powiatową.  

Następnie przypomniał, że cel funkcjonowania Spółki był, jest i inny nie może być jak 

realizacja zadań publicznych. „Różne plany, różne zamierzenia  sobie przyjęliśmy                            

i chcieliśmy je realizować i to był jeden z elementów szerszego planu, którego z przykrością 

muszę powiedzieć w dużej mierze niestety nie udało nam się zrealizować. Poczynając od 

naszych zamierzeń związanych z przekształceniami pomocy społecznej i zbyciu domów 

pomocy społecznej z jednej strony przekazaniu ich  całkowicie w ręce prywatne, a z drugiej 

strony uzyskaniu kilkunastu milionów złotych z przeznaczeniem na nasze inwestycje.                 

Po drugie wymieniem części zadań, które Spółka miała realizować w tej szeroko rozumianej 

sferze oświatowej związanej z obsługą administracyjną i podjęciem się było nie było 

paskudnego zadania, które pewnie i tak nas czeka, czy naszych następców, bo to co głosimy, 

jaka jest sytuacja nasza faktyczna, organizacyjna to tutaj raczej nikt tego nie straszy,                    

nie opowiada bajek. Proszę sięgnąć do danych, jakie są nabory w oświacie, jak to się układa, 

jakie są tendencje demograficzne. Ktoś tego trudu - mówiąc brutalnie – zwolnień będzie się 

musiał podjąć. Podjęliśmy elegancką decyzję, że nie, będziemy  tego uzgadniać                            

z dyrektorami. Nie będziemy za tych złych tak robić i zapiszemy to w testamencie następcom, 

może jakiś lepszy pomysł stworzą. Stąd też znakomita część roboty także i Spółce odpadła. 

Odpadła także  Zarządowi. Nie przepracujemy się w tym roku. Mieliśmy szczerą nadzieję,              

że na tej sesji uda nam się zmienić budżet i wprowadzić to co nam opatrzność dała w postaci 

lekkiej zimy zaoszczędzonych środków i trochę z nadwyżki. Trochę roboty będzie, ale nie 

dużo, więc Spółka też się w tym  pewnie nie przepracuje, ani Starostwo. To Spółka po tych 

kilku, kilkunastu miesiącach pokazuje czym w ogóle ten  samorząd powiatowy jest. Jeżeli 

przyjmiemy kryteria biznesu to rzeczywiście nic się nam nie opłaci. Zresztą ja zawsze to 

głoszę.  

Nie zapłaciło Starostwo, zapłaciła za to Spółka, no bo samochody głośno trzeba powiedzieć 

kilometr samochodu służbowego, gdzie by on nie był z pracownikiem to kosztuje 2,50 – 2,70 

zł. Najtaniej i wygodniej by było pewnie taksówkę wynająć. I te koszty w dużej mierze 

poniosła Spółka. Jest tu pokazany obraz Spółki na 31 grudnia, że tyle osób zatrudnionych. 

Wcześniej byli jeszcze pracownicy i kierowcy i obsługa zamówień publicznych i to się z tego 

robią setki tysięcy złotych. Przechodząc do tych planów na przyszłość. 2 % odpisu jak to 

pokazało, to zupełnie  nie wystarcza szczególnie przy takim obrocie, gdyby było to kilka czy 

kilkanaście milionów złotych to by to jakąś kwotę uczyniło, ale 2% od 800 tysięcy złotych to 

łatwo policzyć, że to jest dosłownie kilkanaście tysięcy złotych. To żadna tajemnica,                     

że ryczałt za drogi powiatowe, które czy to robi Spółka, czy powiat to tym ludziom za robotę 

trzeba zapłacić, ten ryczałt wynosi niecałe 25 tysięcy złotych na miesiąc, a za 

administrowanie podpisaliśmy umowę na 33 tysiące złotych za miesiąc. Rzeczywiście 

przyjmując jaki mamy stan faktyczny w tej chwili to sprzątamy i pilnujemy sprzątających                

i pewnie jakiś  innych wielkich spektakularyzmów nie ma się co spodziewać. I myślę, że tak 

jak nad Spółką, czy nad naszymi innymi jednostkami organizacyjnymi, czy my się jeszcze 

zamierzamy pochylić w tej kadencji, Zarząd nie będzie żadnych propozycji składał daleko 

idących, ale jeżeli by je składać to tak samo by trzeba do paru innych jednostek 

organizacyjnych i to w tej chwili złożyć.” 
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Przewodniczący Rady przekazał, że to nie jest tak, że spółki gminne mają ogromny zysk. 

Rynek jest bardzo ciężki przez ostatnich kilka lat, jeżeli chodzi o przetargi. Jeżeli gmina zleca 

i ma portfel zamówień do spółki - tak jak w spółce powiatowej - to jest ok. Jeżeli go nie ma, 

to nie jest tak słodko i łatwo, że te spółki też nie przynoszą strat. Spółka, w której 

przewodniczący pracuje od wielu lat, też od wielu lat przynosi straty - raz mniejsze,                      

raz większe. To nie jest tak, że spółka gminna, jeżeli może dorabiać, to ma taki wolny rynek, 

że ma pełne kieszenie pieniędzy. To nie jest tak, że tylko powiatowa spółka przyniosła straty. 

Jeżeli będą większe dotacje, większe sumy, to będą mniejsze straty. Jeżeli nie pokryje się 

kosztów wykonania pewnych działań to niestety zysku nie będzie. Nie jest przekonany,                  

że  gdyby była możliwość zarabiania zewnętrznego (chociaż jest to ograniczenie), to by tak 

mocno ułatwiło, bo rynek usług komunalnych na terenie powiatu jest bardzo ciężki. 

 

Radny Tomasz Jędrzejczak powiedział, że cały ten projekt, który Zarząd przedstawił 

powołując Spółkę okazał się całkowicie nieudany i nietrafny. Starosta w dyskusji, gdy 

powoływana była Spółka przedstawiał radnym taką świetlaną przyszłość, że będzie tak 

pięknie ładnie, natomiast fakty są takie, że radni zostali wprowadzeni w błąd. Dzisiaj mamy 

tutaj przykład, że wcale nie jest tak pięknie. Dzisiaj Wicestarosta to potwierdził że w dużej 

mierze nie udało się tego efektu uzyskać. Dobrze, że Zarząd bije się w piersi i zdaniem 

radnego w najbliższym czasie z tym tematem należy coś zrobić. Radny oświadczył, że Klub 

Radnych PiS nie przyjmie tej informacji.  

 

Wicestarosta powiedział, że nie była przedstawiana świetlana przyszłość, tylko takie realia jak 

wtedy były, a przyszłość pokaże co z tego wyjdzie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało   11 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 7 

Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu i informacji 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu Andrzej Walak przedstawił 

sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady nawiązał do bezpieczeństwa ruchu drogowego. Uważa, że bardzo 

dobrze, że w mediach jest nagłaśniana sprawa dotycząca kierujących pod wpływem alkoholu. 

W informacji jest podana tylko ogólna liczba wypadków, natomiast nie ma danych odnośnie 

wypadków drogowych, których sprawcami byli nietrzeźwi kierowcy. Zgodził się,                          

że jedną z przyczyn wypadków jest również nadmierna prędkość. Jednak coraz częstsze 

ograniczanie prędkości np. do 40 km na dwupasmowej jezdni bez przejść dla pieszych jest 

mało dyscyplinujące dla użytkowników dróg, bo mało który kierowca stosuje się do tego 

ograniczenia. Wtedy przepis jest dobry, jeżeli większość go respektuje, jeżeli nie to jest coś 

nie w porządku.  Nie zawsze dobre jest oznakowanie dróg, przykładem może być droga od 

Strykowa do Zgierza chcąc jechać do Aleksandrowa Łódzkiego. Na tej samej drodze są trzy 

drogowskazy: najpierw na Konstantynów, później na Aleksandrów Łódzki, a trzeci na 

Pabianice. Takie oznakowanie może wprowadzać kierowców w błąd i dezorientację.  
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Kolejnym przykładem złego oznakowania może być wjazd na autostradę w Piątku na węzeł 

Biała, gdzie można wjechać do Strykowa, albo do Poznania, nie ma do Warszawy. Najwyższa 

pora, żeby zwrócić na to uwagę, bo to też w dużej mierze może być przyczyną wypadku.  

 

Zastępca Komendanta przyznał, że na pewno były wypadki, których sprawcami byli 

nietrzeźwi kierowcy. W tej chwili nie posiada konkretnych danych, ale przekaże je na piśmie, 

jak również zadeklarował, że w następnych sprawozdaniach będzie to wyszczególniane. 

Następnie powiedział, że Policja wydaje opinie w zakresie ustawiania znaków 

ograniczających prędkość tylko one nie są wiążące.    

  

Radny Tadeusz Iwaniuk w związku z tym, że słyszał, że jest wiele wakatów w Komendzie 

Powiatowej Policji w Zgierzu, nie ma funkcjonariuszy zapytał, czy to jest nagminna sytuacja 

we wszystkich komendach, czy tylko w Zgierzu,. Jeżeli tylko dotyczy to Zgierza to dlaczego 

tak się dzieje, dlaczego akurat do Zgierza funkcjonariusze nie chcą przyjść do pracy.  

Następnie radny poruszył temat oddelegowania do pomocy Policji, do wspólnych patroli 

około 15 funkcjonariuszy Straży Miejskiej w Zgierzu. Jest to duży koszt dla Zgierza,                        

a niestety nie ma to odzwierciedlenia w spadku wypadkowości, interwencji w Zgierzu.              

Czy fakt, że oddelegowani są strażnicy miejscy do pomocy nie powoduje zmniejszenia ilości 

funkcjonariuszy na mieście policji w proporcji do jednego obywatela.  

Kolejną sprawą jest brak uczestnictwa policji w spotkaniach organizowanych przez rady 

osiedli w Zgierzu pomimo wysyłanych zaproszeń. Wygląda to tak jakby policji nie zależało 

na uwagach rad osiedli i ich mieszkańców. W Parku Miejskim w Zgierzu była organizowana 

impreza poświęcona bezpieczeństwu dzieci, była to forma zabawy, gry z młodzieżą. Stawiła 

się straż miejska, straż pożarna, niestety  policja nie miała czasu. Funkcjonariusze policji byli 

zajęci, nie zależało im widocznie na tym, żeby tam tworzyć prewencję. Czy policji nie zależy 

na takich prewencjach, gdzie jednym z haseł policji jest docieranie do dzieci i młodzieży.  

Radny poruszył także sprawę ilości dzielnicowych w Zgierzu. Zauważalne jest od kilku lat 

zmniejszanie ilości dzielnicowych obsługujących Zgierz. W tej chwili jest ich podobno 7,            

czy 5. Czy ta tendencja zmniejszania ilości dzielnicowych to jest lokalna inicjatywa,                     

czy to jest odgórna ilość wygaszania tej funkcji prewencji w całej Polsce.  

Ponadto radny był zainteresowany, ile policja zużyła narkotestów wobec kierowców.                   

Co roku zadaje to pytanie i nie uzyskuje na nie odpowiedzi.  

 

Zastępca Komendanta odniósł się do podnoszonych spraw. Wakaty jest to zmora w policji             

w całym kraju. W Komendzie Powiatowej Policji w Zgierzu w marcu br. było 25 wakatów. 

Obecnie jest ich 14. W tej chwili 11 osób jest na przeszkoleniu w Szkole Policyjnej                       

w Słupsku. Żaden komendant nie chciałby mieć wakatów. Etaty są przeliczane przez 

Komendę Główną Policji i są zależne od ilości dokonywanych przestępstw w danym okresie 

zaliczeniowym tj. w granicach 5 lat. Jeżeli w Zgierzu by narastała dynamika przestępczości to  

mogłaby być zwiększona ilość etatów, tylko należałoby się zastanowić co lepsze, czy wzrost 

przestępczości, czy praca w obecnym składzie. Zdaniem Komendanta lepsza jest ta druga 

wersja. Niech będzie 296 etatów i malejąca dynamika.  

Jest przyjęta ogólnopolska akcja, że policja i straż miejska działa wspólnie. Po to jest ten 

strażnik z miasta, żeby mogli o jeden patrol więcej zrobić.  

Co do dzielnicowych to ich rola polega na tym, żeby być jak najbliżej społeczeństwa. To jest 

jedyny człowiek w policji, który powinien mieć ten kontakt bez przyczyny, czyli nie ma 

interwencji, nie ma zdarzenia, a on tam jest. Złożył obietnice, że tak będzie. Zgodził się,               

że dzielnicowych jest za mało, jednak rola komendantów powiatowych w tym zakresie jest 

również ograniczona. 

Jeżeli chodzi o delegowanie funkcjonariusza na organizowane imprezy z dziećmi Komendant 

zaznaczył, że 1 czerwca z każdej szkoły, z każdego osiedla wpływają zaproszenia do 

uczestnictwa policji w organizowanych imprezach. Komendant chciałby to robić, ale nie są             
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w stanie ogarnąć tych wszystkich imprez na terenie miasta i powiatu zgierskiego. W związku 

z tym, żeby kogoś nie pominąć  została podjęta decyzja, na nie. Systematycznie przez Zespół 

ds. Nieletnich w szkołach robią spotkania z młodzieżą, z pedagogami.  

Komendant poprosił o zwolnienie z odpowiedzi na pytanie dotyczące zużycia narkotestów 

wobec kierowców. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk wyjaśnił, że wtedy to była jedyna impreza „Bezpieczne wakacje”             

w Parku Miejskim w  Zgierzu, osobiście dostarczył zaproszenie,  zostało to przez policję 

zlekceważone. To nie był chyba nawał pracy, tylko po prostu brak dobrej woli.  

 

Zastępca Komendanta powiedział, że może tylko za to przeprosić. Naprawdę starają się być 

wszędzie tam, gdzie mogą być. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Cłapa przekazał, że dzielnica Proboszczewice zawsze 

miała szczęście do dzielnicowych. Prewencja, przeciwdziałanie, profilaktyka to jest 90 % 

sukcesu. Trzeba naprawdę zrobić wszystko, żeby ten kontakt dzielnicowych ze 

społeczeństwem był jak najlepszy.  

Następnie wiceprzewodniczący zadał pytanie, jak Komendant patrzy na poruszających się po 

drogach rowerzystów. Oni niejednokrotnie zachowują się tak jakby w ogóle nie istniały żadne 

przepisy ruchu drogowego. Często widuje rowerzystów jadących pod prąd.  

 

Zastępca Komendanta przyznał, że coraz więcej wypadków jest z rowerzystami. Tutaj jest 

rola policji, żeby pod kątem prewencyjnym działała. Wiele ludzi nie zna przepisów ruchu 

drogowego.  

 

Radna Zofia Ogórek chciała wiedzieć, czy w podanej liczbie 665 osób prowadzących w stanie 

nietrzeźwym są również rowerzyści. Na pewno zmieniłby się obraz, gdyby wskazane było ile 

w tej liczbie było rowerzystów. 

 

Zastępca Komendanta poinformował, że od 1 października 2013 r. zmieniły się przepisy                  

i zgodnie z nimi w tym roku rowerzyści już nie będą wykazywani. Jeżeli jest taka potrzeba to 

oczywiście może przygotować informację, ilu wśród podanej liczby było rowerzystów.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 8 

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński 

przedstawił informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do informacji.  
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Radny Adam Bączyk zapytał o udział straży pożarnej w sytuacjach związanych z dużymi 

opadami deszczu, czy taki był i na jakim poziomie to było. Następnie radny nawiązując do 

prac remontowych Komendy Powiatowej PSP w Zgierzu uważa, że do takiego wyglądu 

zewnętrznego brakuje jeszcze wyremontowania ulicy, która obok przebiega.  

 

Komendant podał, że w tym roku większą ilość wyjazdów związanych z zalaniami 

odnotowali tylko w Głownie. Poza tym z jednostki zgierskiej wysłana była pompa o dużej 

wydajności na południe Polski oraz w rejon Warszawy.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XLVI/408/10 z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2010-2014 stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

 

Sekretarz Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch przedstawił sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach sesji o godz. 12
55

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji o godz. 13
30

. 

 

Ad. 10a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/463/14 Rady Powiatu Zgierskiego               

z dnia 28 lutego 2014 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności            

za pobyt w mieszkaniu chronionym funkcjonującym w strukturze Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie  w Zgierzu stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Agnieszka Duszkiewicz- 

Nowacka przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Statutowo-Prawnej 

 do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/489/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/463/14 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 28 lutego 2014 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym funkcjonującym w strukturze 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Zgierzu stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. 10b) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Zgierskiego                               

i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak przekazał, że Komisja po 

analizie zgromadzonego materiału bezspornie uznała skargę za niezasadną. W dyskusji 

zwrócono uwagę, że skarżąca należy do tej grupy osób, do której strumieniem winna płynąć 

pomoc i padały uwagi, aby ograniczyć ten strumień. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy             

w Zgierzu często pomagała skarżącej podpisując stosowne decyzje na zorganizowanie dla niej 

stażu i „w nagrodę” dostaje skargę na siebie i Starostę. Komisja wnioskuje do Rady Powiatu 

Zgierskiego o podjęcie uchwały uznającej skargę za niezasadną.   

 

Przewodniczący Rady przekazał, że skargę analizowała także Komisja do spraw 

Przeciwdziałania Bezrobociu i również uznała ją za niezasadną.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały uznający w § 1 skargę za 

niezasadną. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/490/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Zgierskiego i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu i stanowi załącznik nr 12              

do protokołu.  

 

Ad. 10c) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu Zgierskiego stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej przekazał, że Komisja po przeanalizowaniu 

skargi uznała ją za niezasadną. Przypomniał, że w marcu Rada Powiatu podejmowała 

uchwałę w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji społecznej                           

i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                 

na rok 2014 i wówczas dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie bardzo mocno 

podkreślała, że tych środków jest zdecydowanie za mało do potrzeb. Skarżący domaga się,            

że te środki akurat dla niego powinny być przeznaczone. Komisja po analizie dokumentów,  

wnioskuje do Rady Powiatu Zgierskiego o uznanie skargi za niezasadną.   
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Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że posiadając zbyt małe środki należy przyjąć pewne 

kryteria ich podziału. Skarżący ostatnio korzystał z dofinansowania do turnusu 

rehabilitacyjnego w 2012 roku.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały uznający w § 1 skargę                   

za niezasadną. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/491/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 10d) 

Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu Marta Pietrak-Kędzierawska przedstawiła 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu, 

 Statutowo-Prawnej 

 do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/492/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy 

w Zgierzu stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 10e) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi powiatowej Nr 5153 E – ul. Skwarna                      

w Zgierzu, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi załącznik nr 17     

do protokołu. 
 

Wicestarosta przedstawił przedmiotowy projekt uchwały oraz kolejne w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej , 

 Statutowo-Prawnej 

 do zaprezentowanych projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/493/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia drogi powiatowej Nr 5153 E                 

– ul. Skwarna w Zgierzu, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. 10f) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5106 E Szczawin – 

Kębliny, gm. Zgierz kategorii drogi powiatowej stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/494/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5106 E Szczawin – Kębliny, gm. Zgierz kategorii drogi powiatowej stanowi załącznik                 

nr 20 do protokołu.  

 

Ad. 10g) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5106 E Szczawin – 

Kębliny, gm. Zgierz kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/495/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5106 E Szczawin – Kębliny, gm. Zgierz kategorii drogi powiatowej i wyłączenia                       

z użytkowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad. 10h) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5144 E Rosanów – 

Leonów, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/496/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5144 E Rosanów – Leonów, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej stanowi załącznik             

nr 24 do protokołu.  

 

Ad. 10i) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5144 E Rosanów – 

Leonów, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/497/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5144 E Rosanów – Leonów, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia                       

z użytkowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Ad. 10j) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5104 E Swędów – 

Cyprianów, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/498/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5104 E Swędów – Cyprianów, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia                       

z użytkowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad. 10k) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi powiatowej Nr 5134 E Zgierz – Krzemień,             

gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi załącznik nr 29 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/499/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5134 E Zgierz – Krzemień, gm. Zgierz, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia                       

z użytkowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Ad. 10l) 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie Dąbrówka Wielka,              

gm. Zgierz, do kategorii dróg powiatowych stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/500/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 575 w obrębie 

Dąbrówka Wielka, gm. Zgierz, do kategorii dróg powiatowych załącznik nr 32 do protokołu.  
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Ad. 10m) 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 23/2 w obrębie Wypychów,              

gm. Zgierz, do kategorii dróg powiatowych stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/501/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zaliczenia działki nr ewid. 23/2 w obrębie 

Wypychów, gm. Zgierz, do kategorii dróg powiatowych załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Ad. 10n) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5113 E                                    

– ul. Mickiewicza – ul. Grunwaldzka – ul. Kolejowa w Strykowie, kategorii drogi powiatowej 

stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/502/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5113 E – ul. Mickiewicza – ul. Grunwaldzka – ul. Kolejowa w Strykowie, kategorii drogi 

powiatowej stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

 

Ad. 10o) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5112 E                                    

– ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. Stryków, kategorii drogi powiatowej stanowi załącznik 

nr 37 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/503/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5112 E – ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. Stryków, kategorii drogi powiatowej 

stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Ad. 10p) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej Nr 5163 E                                    

– ul. Ziewanicka w Głownie, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia z użytkowania stanowi 

załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/504/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej                    

Nr 5163 E – ul. Ziewanicka w Głownie, kategorii drogi powiatowej i wyłączenia                             

z użytkowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

 

Ad. 10r) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/367/13 Rady Powiatu Zgierskiego              

z dnia 26 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zgierski                    

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej , 

 Statutowo-Prawnej 

 do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/505/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/367/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 26 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Zgierskiego, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Zgierski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków stanowi załącznik 

nr 42 do protokołu.  

 

Ad. 10s) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014 załącznik 

nr 43 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Statutowo-Prawnej 

 do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/506/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego          

na rok 2014 stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  

 

Ad. 10t) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022 załącznik nr 45 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

 do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVIII/507/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 maja 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2014-2022 stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  

 

Ad. 12 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 

Ad. 13 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski udzielił odpowiedzi na 

interpelację radnego Radosława Zaborowskiego dotyczącą kolejek w Wydziale Komunikacji. 

Pokazywał radnemu, że można się zarejestrować do rejestracji pojazdów na piątek,                      

a do praw jazdy na środę. Rzeczywiście zauważalny jest trochę wzmożony ruch w Wydziale 

Komunikacji. Może to mieć związek z tym, że wyłączone były 3 dni, czyli: poniedziałek 

wielkanocny oraz 1 i 2 maja. Więc tych spraw trochę narosło, ale nie znaczy to, że jest 

paraliż. Poza tym wracają po długoletnich urlopach wychowawczych pracownice i została 

podjęta decyzja, żeby poprzez małą reorganizację (kosztem 1.500-2.000 zł brutto) uruchomić 

następne 2 okienka dla klientów.  
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Ad. 14 

Przewodniczący Rady przypomniał, że kolejna sesja odbędzie się 18 czerwca.  
 

Ad. 15 

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 
 

Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 14
05

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


